
Protokót Nr XVl l2OL2

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 28 marca 2012 roku

Stan Rady 15 , wszyscy obecni ,

wg listy obecności . zał.nr.]-.

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gmlny,
- Wojciech Figurski- Sekretarz Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Ludwik Kępka - Pracownik Gminy,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu ,

- Jacek Pruszkowski -Zarząd lzb Rolniczych ,

- przedstawiciele jednostek pomocniczych ,

wg listy obecności . zał. nr.2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Przed otwarciem obrad XVl Sesji Rady Gminy w Belsku Duzym , Pan Andrzej
Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy zapowiedziaf prezentację

nowoczesnego programu inwentaryzacji dróg gminnych , przez firmę,,S|GMA'.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XVI Sesji Rady Gminy i stwierdzit quorum . Powitał przybyłych
gości i obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Pan Jan Maciak odczytał proponowany porządek obrad . Rada przyjęła
jednogłośnie następujący porządek obrad , jedna osoba wstrzymała się od
głosu .

1. Przyjecie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał w sprawie :



a) przystąpien ia do sporządzenia miejscowego pla nu zagospoda rowa nia

przestrzennego dla ujęcia wód podziemnych nr ll w Łęczeszycach

b) określenia górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych

itransportu nieczystości ciektych na terenie Gminy

c) utworzenia związku międzygminnego pod nazwą,, Natura"

d) zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Rożce będącego podstawą do

aplikowania o środki pomocowe UE z Europejskiego Funduszu Rolnego w

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich

e) zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Stara Wieś będącego podstawą

do apIikowania o środki pomocowe UE z Europejskiego Funduszu Rolnego w

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich

f) w sprawie raportu realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych i Narkotykowych w roku 20t1,

g) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 20t2-2O1,6

h) zmiany uchwały nr X!V.111.20tt Rady Gminy Belsk Duży z dnia 28 grudnia

201,t roku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości w drodze

darowizny

i) zmieniająca Uchwałę Budzetową Gminy Belsk Duży na rok 20t2
j) zmieniająca uchwałę w sprawie WieIoletniej Prognozy Finansowej Gminy

Belsk Duży

3.Zarządzenie Wójta NR I9l2012 z dnia 2t marca 2Ot2r. w sprawie
przedłożenia Radzie Gminy i Regionalnej lzble Obrachunkowej sprawozdania

rocznego z wykonania budżetu gminy za ZOLI r. , sprawozdania rocznego z

wykona nia pla nów fina nsowych sa modziel nego pu blicznego za kład u opieki
zdrowotnej i samorządowej instytucji kultury za lottr. oraz o stanie mienia

komunalnego.

4. Odczytanie wystąpienia pokontrolnego Regionalnej lzby Obrachunkowej .

5. Zaprezentowanle przezfirmę,, SlGMA" nowoczesnego programu

inwentaryzacji dróg gminnych .

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji .



7. Informacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji .

8. Zgłoszenle przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wójta .

9. Zapytania i woIne wnioski .

10. Zamknięcie obrad .

Pkt. 1.

Rada protokoł z po przed n iej Sesji przyjęła jed nogłośn ie .

Pkt.2.

a ) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV!/t21,12ot2 w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla ujęcia wód podziemnych nr ll w Łęczeszycach ( zał. nr . 3)

b) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/122/2012 w sprawie
określenia górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych i

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy (zał. nr .4)

c) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/1ż3/2OI2 w sprawie

utworzenia związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura" (zał. nr . 5)

d) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały



Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/124l2OI2 w sprawie

zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Rożce będącego podstawą do

aplikowania o środki pomocowe UE z Europejskiego Funduszu Rolnego w

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich ( zał. nr . 6)

e) Pan AndrzejAdamczyk odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/125/2012 w sprawie

zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Stara Wieś będącego podstawą do

aplikowania o środki pomocowe UE z Europejskiego Funduszu Ro!nego w

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich (zał. nr .7|

f) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/126/2OL2 w sprawie raportu

rea lizacji G m innego Progra mu Profila ktyki i Rozwiązywa nia Problemów

Alkoholowych i Narkotykowych w roku 201,1, ( zał. nr. 8)

g) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/127 /2OI2 w sprawie

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 20I2-20t6 ( zał. nr . 9)

h) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/128/2012 w sprawie zmiany

uchwały nr X!V.11]. .zOIt Rady Gminy Belsk Duży z dnia 28 grudnia 20tt roku w

sprawie wyrażenia zgody na przekazan!e nieruchomości w drodze darowizny
(zał. nr. 10 )

Zanim jednak Rada Gminy przystąpiła do glosowania , Pan Andrzej Adamczyk
poprosił o uzasadnienie zmiany uchwały .

Zmianę uchwały, uzasadnit Pan Ludwik Kępka . W uzasadnieniu wyjaśnił, ze

nastąpiła pomyłka w zapisie w księgach, z tond wprowadzona została zmiana w

zapisie uchwały nr XlV.111.201,1, z dnia 28 grudnia 2O1,t roku .

i)Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały



Rada Gminy większością głosów, jeden sprzeciw, jedna osoba się wstrzymała

podjęła uchwałę nrXYl/t29l20t2 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy

Belsk Duży na rok 20t2 ( zał. nr. 11)

j) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVl/13O/2Ot2 ) zmieniającą

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy BeIsk Duży

(zał.nr.t2)

Pkt.3.

Radni otrzymali materiały odnośnie zarządzenia Wójta Nr 19/2012 z dnia 2I
marca 20t2 roku . Radni zostali poinformowani , że muszą się z nimi zapoznać,
rozdane materiały rozpatrywane będą w czerwcu .

Pkt.4.

Pan Andrzej Adamczyk odczytał wnioski protokołu pokontro!nego Regionalnej

lzby Obrachunkowej .

Pkt.5.

Pan Władysław Piątkowski-Wójt Gminy Belsk Duży

Przedstawił sprawozdanie z działalności od ostatniej sesji .

poinformował o:

- powstałych, proponowanych koncepcjach odnośnie budowy boiska

sportowego isa!i gimnastycznej w Belsku Dużym

- o planach budowy świetlic wiejskich w Rozcach i Starej Wsi , oraz wymianie
dachu na budynku świetlicy w Jarochach
- odnośnie dołozenia się do rozruchu spółki wiejskiej , która zaczyna działać w
kierunku uregulowania spływu wód opadowych zalewających w
miejscowościach Rozce, RębowoIa, AIeksandrówka
- poinformował o pracach związanych z uregulowaniem spływu wód w

Odrzywołku
- poinformował o podjętym przez Radę Gminy wykonaniu dokumentacji w
kwestii modernizacji oświetlenia ulicznego w gminie

- pIanach odbudowy tamy przy zbiornikach na rzece Krasce

- o planowanym ruszeniu z budową ronda w Belsku Dużym , jak tylko



otrzymamy decyzję od marszałka , terminem najbliższym ma być czerwiec
- o pracach ZGK w Belsku Dużym w związku z sprzątaniem rowów znajdujących

się na terenie gminy , dróg gminnych , powiatowych i wojewódzkich
- o ruszeniu sprawy w kwestii rozbudowy oczyszczalni w Belsku Dużym

- o zakupieniu przezZGK samochodu wielofunkcyjnego ,pIanowany termin
zakupu przewidywany na miesiąc czerwiec
- złożył wszystkim uczestnikom obrad sesji życzenia na zb|iżające się Święta

wielkanocne .

Pkt.6.

Zapytania i wolne wnloski.

Pan Mariusz Jarząb :

Powiedział o proteście kilku wsi , w tym Starej Wsi na terenie , której
planowane jest prowadzenie działalności w zakresie przetwarzania odpadów,
przez firmę Ziemia Polska Sp.zo.o. z siedzibą w Płochocinie . Mieszkańcy Starej
Wsi i kilku innych miejscowości wnoszą sprzeclw, w formie protestu , na

powstanie takiej działalności na terenie gminy .

Pan lreneusz Batut :

Prosił radnych , żeby zwrócili uwagę jak wydawane są pieniądze przeznaczone

dla szkół na prace związane z remontami ifunkcjonowaniem budynków
szkoInych.

Poinformował, ze jezeli będą się powta rzać rzeczy związane z nieprawidłowym
wykorzystaniem kwot przeznaczonych przez Radę Gminy na oświatę i
Funkcjonowanie szkół, wystąpi z wnioskiem o odebranie wynagrodzenia
motywującego d !a dyrektorów
Poprosił zgromadzonych gości , żeby zwrócili uwagę na temat wypalania traw ,

żeby nie lekcewazyli problemu .

Pan Pruszkowski mieszkaniec miejscowości Stara Wieś :
Poprosił ,żeby treść rozmowy przeprowadzonej z przewodniczącym rady w dniu
L4.03.2Ot2 roku była brana pod uwagę w czasie rozpatrywania sprawy w
kwestii uchwalenia uwarunkowań dla wiatraków siłowni energetycznej .



Pan Jacek Pruszkowski-Zarząd lzb Rolniczych :

Poinformował o wpłynięciu do zarządu pisma z prośbą firmy POLSAD , w

sprawie zlikwidowania znaków ograniczających .

Pan Jan Maciak :

Zapytał Pana Pruszkowskiego z lzb Rolniczych , czy to prawda ,że do Polski

ściągane są z innych krajów jabłka , które wysyłane są dalej jako polskie z

oznakami chorób?

Pan Jacek Pruszkowski :

Odpowiadając na zadane pytanie potwlerdził , że faktem jest iż do Rosji

wptywają jabłka z Włoch z oznaczeniem polskim , z objawami choroby
kwarantanej

Zaapelował do producentów sadowniczych , żeby walczyli o swoje produkty ,

zeby nie dali się nabierać i przekonywali grupy produkcyjne do, których należą

, aby walczyły o swoje i ich dobro .

Pan Andrzej Mróz mieszkaniec Starej Wsi :

Zapytał, czy jeżeIi skoro wiemy,że jesteśmy wrabianI w coś co nie powinno

mieć miejsca , to czy nie powinniśmy przeciwstawić się takim działaniom i
mówić otwarcie , że jabłka są produktem z innego kraju , przekierowanym

tylko przez Polskę do innych krajów ?

Pan Jacek Pruszkowski :

Odpowiadając na zapytanie odpowiedział , że popiera Pana Mroza .

Pan Władysław Piątkowski- Wójt Gminy:

Poinformował, że odnośnie siłowni wiatrowych Rada Gminy w kwietniu będzie
podejmować uchwałę o uwarunkowaniach . l w trakcie obrad , będzie można
będzie wnosić swoje zapytania .

Pan Władysław szepietowski- sottys Łęczeszyc :

Zapytał, jak wygląda sprawa pisma w kwestii zanieczyszczenia stawu w
Łęczeszycach ?

Pan Władysław Piątkowski :

Odpowiadając na pytanie , poinformowat,że podjęte będą wnioski po

zapoznaniu się przez niego ze sprawą.



Pan Bogdan Zakrzewski - sołtys Oczesał :

Prosił, żeby równiarka wyruszyła na drogijeszcze przed świętami Wielkanocy .

Zapytał, czy śmieci przy rowach tylko zbierać ma ZGK , czy może powiat też by

się w ta akcję mógł włączyć ?

Zaproponował, żeby w związku z drogami powiatowymi na następnym

spotkaniu obecny był Pan Jachowski .

Pan lreneusz Bałut :

Zwrocil uwagę na złą obsługę ze strony personelu w ośrodku zdrowia w Belsku

Dużym.

Pan Adolf Maciak - Radny Powiatu:

Poinformował,że remonty cząstkowe na drodze powiatowej Lewiczyn - Boruty

rozpoczną się po 5 kwietnia .

Ruszyła sprawa poprawienia drogi powiatowej w kierunku Wilczogóry.
W związku z drogą Anielin - Skórów , poprosił ,żeby wspólnymi siłami z gminą ,

zadziałać w kwestiijej poprawy .

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XVl Sesji Rady Gminy .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:

Młodszy refe.rer]l
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